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Schriftelijke vraag

Tijdens de beraadslaging over Vraog en Antwoord VLP - Glosvezel in Wouw kon sneller, in de

commissievergadering van24 mei 20L8, heeft u aangegeven dat er eind juni meer duidelijkheid zal

zijn met betrekking tot de partij die glasvezel aan kan leggen.

De VlP-fractie heeft toen aangegeven deze uitkomsten af te willen wachten en heeft de wens

uitgesproken dat ¡nwoners dan ook snel meer duidelijkheid krijgen over de termijn waarop de aanleg

van glasvezel in het buitengebied kan worden gerealiseerd.

Hierop volgend heeft u aangegeven dat de bespreking hierover met een maand is uitgesteld en dat
er eind juli meer duidelijkheid zal komen.

lnwoners uit het buitengebied en onze dorpskernen hebben zich inmiddels verenigd en laten

dagelijks van zich horen omdat ze te weinig informatie krijgen vanuit de Gemeente. Hiermee

ontstaan een hele boel vragen, die allemaal snel beantwoord dienen te worden.

De VlP-fractie is daarom benieuwd naar de uitkomsten en heeft hierover de navolgende vragen

L. Wat is de actuele planning voor aanleg van glasvezel in het buitengebied?
2. Welke partij gaat het glasvezel aanleggen?

Namens de VLP-fractie,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

L. De aanleg van glasvezel in het buitengebied is afhankelijk van interesse hiervoor vanuit de

markt (inwoners) en private marktpartijen. Uiteindelijk dient deze interesse te resulteren in

een vergunningsaanvraag door een marktpartij voor de aanleg van glasvezel. ledere

marktpartij is gerechtigd tot het doen van een dergelijke vergunningsaanvraag. Tot op heden

heeft geen enkele partij een aanvraag ingediend.

D¡t betekent dan ook dat er nog geen actuele planning voor de aanleg van glasvezel door een

marktpartij is.

2. De naam van een marktpartij zal bekend worden gemaakt zodra er sprake is van een

vergunningsaanvraag en/of convenant voor de aanleg van glasvezel.

Door de samenwerking met Breda, Moerdijk, Etten-Leur en Zundert, is er voor marktpartijen
een interessante propositie ontstaan. Het heeft helaas nog niet geleid tot een concreet
aanbod van L van de marktpartijen.

De samenwerkende gemeenten proberen marktpartijen te enthousiasmeren voor de aanleg

van glasvezel in onze gemeenten. Daarna heeft de gemeente uitsluitend een faciliterende rol
als er sprake is van een concrete vergunningsaanvraag.

Bevoordeling van een marktpartij ís op geen enkele manier toegestaan, dit leidt al snel tot de

conclusie dat er sprake is van ongeoorloofde staatsteun. Hetgeen wettelijk niet is toegestaan.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.
van B en wethouders,

ouder Economische Zaken


